
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2022. június 13. (18:30-19:47) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Tóth Cintia    Elnök 

2. Ehrenberger Blanka  Alelnök 

3. Fejes Zsófia    Diákjóléti Bizottság elnöke  

4. Zsolnai Dorottya   Kommunikációs Bizottság elnöke 

5. Szépréti-Nagy Dorka  Tanulmányi Bizottság elnöke 

6. Bölcskei Dalma   Külügyi Bizottság elnöke 

7. Fekete Anna              Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

8. Tóth Dorottya                               Vendég 

9. Szupkay Benedek                         Vendég 

10. Téglási Berta   Ellenőrző Bizottsági elnök 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes. 
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta. 
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Egyebek 
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Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 
 

Zsolnai Dorottya beszámol arról, hogy az utóbbi időben a közösségi médiában mikről 
kerültek ki hírek. Május 24-én BEAC Sportösztöndíjról, PPK Alumni találkozóról, a 
Honorációs pályázatról és a Nemzeti Felsőoktatási pályázatról kerültek ki hírek. Továbbá 
arról is posztoltak, hogy lehetősége van bárkinek megpályáznia a Tudományperspektíva 
borítójának megtervezését. Arról számol még be, hogy a Kende Annával folytatott 
megbeszélések eredményeiből fakadóan ki van írva a felhívás, így már Instagramra és 
Facebookra is kimehet hamarosan. Fejes Zsófiához intézi a következő mondandóját, miszerint 
közéleti ösztöndíj megpályázási lehetőségén gondolkodott a #mediagroup tagjai számára. 
Szerinte ezzel fel lehetne lendíteni a tagok lelkesedését, a munkákra való jelentkezések 
számát növelni lehetne és az elkészült anyagok minőségén is javítana. Kiemeli, hogy ezt 
természetesen ezt egy megfelelően kidolgozott szabályrendszerre alapozva vezetné be és 
tisztában van azzal, hogy ettől a lépéstől megszűnne a #mediagroup önszervező kör mivolta. 
Ezek után ismerteti a jelenlévőkkel, hogy pontosan milyen számok között mozogna a fizetés 
és ez mitől függne. A fotósoknak 3000, 5000 és 10.000 Ft közül lehetne valamennyit 
megpályázni, ami főleg az elkészített képek mennyiségén múlna, amit aztán minőségileg is 
leellenőriznének, átmenne minden kép a személyes szűrőjükön. A videósok fizetése 5000 és 
10.000 Ft között mozogna, a levideózott percek tekintetében.  

Fejes Zsófia itt szót kér, miszerint szerinte ez nem fogja a lelkesedést emelni. 
Megkérdezi erről a jelenlévők véleményét és azt mondja, hogy szerinte ezen ötlet alapjait 
beszéljük meg, mielőtt a pontos összegeket kitalálnánk. Továbbá azzal fejezi ki aggályát, 
hogy szerinte a félévente történő átutalás nem járna lelkesítő erővel. 

Zsolnai Dorottya azt válaszolja hogy szerinte mindenképpen növelné a lelkesedést, sőt 
a többi kar eseményeire is ellátogathatnának a tagok. Fekete Anna erre azt mondja, hogy 
szerinte #mediagroup a PPK sajátja, nem lenne-e gond ebből, mire Zsolnai Dorottya azt 
válaszolja, hogy a karok között létezik olyan fajta együttműködés, hogy más eseményeken is 
egy csapatként tudnának részt venni.  

Tóth Cintia és Ehrenberger Blanka támogatja az ötletet. 
Zsolnai Dorottya azt mondja , hogy szerinte ez úgy lenne működőképes, ha a pályázást 

havonta intéznék el az érintett tagok, viszont Fejes Zsófia amellett érvel, hogy félévente 
logikusabb lenne.  

Felvetül továbbá az is, hogy amint ezekért a munkákért  a #mediagroup tagjai fizetést 
kapnának, többé nem lehetne beszámítani azokat Animátor munkáknak.  

Ehrenberger Blanka azt mondja, hogy ezt mindenekelőtt fel kell terjeszteni a Kari 
Ösztöndíj Bizottságnak, mert ameddig ők ezt meg nem szavazzák, addig nem tud  
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működőképes lenni az ötlet. Ezzel kapcsolatban Fejes Zsófia azt mondja, hogy erről majd 
tárgyalnak a Kari Ösztöndíj Bizottságban és majd átadja nekünk az ott elhangzott 
információkat, ám addig ezzel kapcsolatban gondolkodási időt kér. Tóth Cintia is felkéri az 
Elnökség jelenlévő tagjait, hogy gondolkozzanak az elhangzottakon.  

Fejes Zsófia még beszámol arról, hogy a Gólyatábor stábjában mindenkinek emelni 
fogják a  fizetését, sőt ezen kívül még a Gólyahét stábja is fizetésben fog részesülni. 

Fekete Anna folytatja a beszámolókat a sajátjával. 1-én jelen volt EHÖK 
Küldöttgyűlésen, 3-án megtörtént a Gólyahét és a Gólyatábor stábösszerakása. 5-én 
levezényelte a Rendezvényszervező Bizottság ülését, 6-a és 8-a között pedig lezajlottak az 
Animátori Kör elbeszélgetései. 7-én jelen volt az EHÖK Gólyatáborról szóló ülésén. 

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy ő is jelen volt a Gólyatábor és a Gólyahét 
stábösszerakásán, május 26-án reggel 10 órától pedig Diczkó Dalmával folytatott egy 
beszélgetést az Alelnökségről és kapott tőle egy kisegítő handout-ot is. 

Szupkay Benedek arról számol be, hogy hogyan folyik a Gólyahét szervezése. Horváth 
Szonja megkereste őt a költségvetéssel kapcsolatban, a kellékigényüket augusztus 1-ig kell 
majd leadniuk. A pólók megrendelésének határideje július 21-e és a hivatalos logó 
megtervezésének a feladatára már megbízták Proszenyák Ábelt. Továbbá minden egyes 
Gólyahetes pozícióra fognak készíteni egy handoutot. A bevásárlást is hamarosan meg fogják 
ejteni, amin részt fognak venni a főszervezők, a koordinátorok és a napfelelősök is. A 
témahirdetés is a napokban esedékes és elkezdenek készülni az első épülésre. Beszámol 
továbbá arról, hogy a jövőhéten ő is jelen lesz a Zánkai tábor helyszínbejárásán.  

Zsolnai Dorottya megtudakolja a jelenlévőktől, hogy közülük ki tervez menni a 
HÖOK Szabadegyetem programra, de eddig senki nem jelentkezett. 

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy 24-én jelen volt az első Kari Tanácsán, 
26-án pedig levezényelt egy Tanulmányi Bizottsági ülést, melynek fő témája a Delegált 
hétvége megszervezése volt. 7-én Pszichológia Intézeti Tanácson vett részt, 9-én pedig az első 
EHÖK Tanulmányi Bizottsági ülésén, ahol lehetősége volt bemutatkozni. Végül pedig ma 
reggel Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen vett részt.  

Tóth Cintia arról számol be, hogy 24-én lent volt a Zánkai tábor terepbejárásán és 
aznap részt vett a Vezetői értekezleten is. Továbbá Kari Tanácson is jelen volt és 25-én 
találkozott a Dékáni Hivatal egyik titkárával. 26-án volt ő is ott volt a Tanulmányi Bizottság 
megbeszélésén. 30-án Szenátuson vett részt, 1-jén pedig EHÖK Küldöttgyűlésen. Ezen kívül 
minden szerdán ott van az EHÖK Elnökségi üléseken, 3-án pedig ő is részt vett a Gólyahét és 
a Gólyatábor stábösszerakásában. A mai nap folyamán Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen 
volt jelen, továbbá szervezik a 29-es tábort is.  

A továbbiakban azok a jelenlévők, akik voltak a Zánkai tábor terepbejárásain, azok 
elmesélik a fejleményeket terület ügyileg, tehát hogy pontosan hol lesznek a PPK kijelölt 
házai, a #medigroup szoba, a Főhadiszállás és a színpad. 
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Téglási Berta beszámol arról, hogy 5-én ő is jelen volt a Rendezvényszervező 

Bizottsági ülésen, mint jegyzőkönyvvezető.  
 

2. Egyebek 

Szépréti-Nagy Dorka továbbítja, amit Tóth Zsófia mondott neki, miszerint a 
Tanácsadás Tanszék értekezletén felmerült, hogy sok hallgató, aki végez, nem tudja, hogy 
hogyan kéne elindulni a pszichológusi pályán saját lábon. Erről szükséges lenne valamiféle 
orientációs napokat tartani, amibe bele lehetne vonni a tanárokat is és egyéb tájékoztatókat 
tartani. Ehrenberger Blanka támogatja az ötletet, Szépréti-Nagy Dorka is. Ám ez leghamarabb 
tavasszal, vagy ősszel lesz majd aktuális. 

 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:47 perckor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2022. június 13.  
 
 
   Tóth Cintia Téglási Berta 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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